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Rada Miasta Ostrów Mazowiecka 

Protokół nr VI/2019  

VI Sesja w dniu 10 kwietnia 2019  

Obrady rozpoczęto 10 kwietnia 2019 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 19:04 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Dylewski 

2. Mirosław Gromek 

3. Beata Herman 

4. Michał Kacprzak 

5. Bogusław Konrad 

6. Anna Krajewska 

7. Robert Krajewski 

8. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska 

9. Krzysztof Laska 

10. Ewa Orzechowska 

11. Waldemar Józef Pałys  

12. Jerzy Pawluczuk 

13. Paweł Adrian Pecura 

14. Mirosław Pędzich 

15. Andrzej Pęksa 

16. Edward Witold Podbielski 

17. Mieczysław Szymalski 

18. Renata Teresa Trojanowska 

19. Henryk Wilczewski 

20. Jacek Wilczyński 

21. Edward Zalewski 

1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski dokonał otwarcia VI sesji Rady 

Miasta, zwołanej w trybie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym wypowiadając formułę „Otwieram VI sesję Rady Miasta Ostrów Mazowiecka”. 

Następnie przywitał serdecznie zaproszonych gości oraz wszystkich przybyłych na obrady. 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski stwierdził, że 

na stan 21 Radnych, na sesji obecnych jest 21 radnych, w związku z powyższym podjęte 

uchwały będą prawomocne. 

2. Informacja o porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że Rada Miasta może 

wprowadzić zmiany do Porządku obrad bezwzględną większością głosów ustawowego składu 

rady.  Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski zapytał czy są jakieś wnioski  lub 

uwagi do porządku obrad sesji Rady Miasta.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer wyjaśnił, że na posiedzenie Komisji Gospodarki 

Finansowej  

i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego zostały przygotowane dwie propozycje projektów 

uchwał: w/s zmiany uchwały budżetowej na 2019 r. oraz w/s zmiany Wieloletniej Prognozy 
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Finansowej na 2019r. Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer zwrócił się z prośbą o wprowadzenie 

wymienionych uchwał do porządku obrad sesji Rady Miasta.  

Radny p. Stanisław Dylewski zgłosił kolejno wnioski:  

- dot. opracowania harmonogramu budowy ulic w mieście i naprawy ulic i chodników na okres                         

co najmniej 3 lat. 

- dot. upoważnienia Burmistrza Miasta do wykonania niezależnego raportu oddziaływania na 

środowisko. 

- dot. zobowiązania Burmistrza Miasta do przygotowania sprawozdania z działalności 

Burmistrza w okresie między sesjami. 

Radny objaśnił, że nie odbyło się głosowanie nad ww. wnioskami na poprzednich sesjach Rady 

Miasta. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski udzielił informacji, że wnioski 

radnego p. Stanisława Dylewskiego będą procedowane w punkcie 13.  

 

Głosowano wniosek: w sprawie wprowadzenia do Porządku obrad punktu: Podjęcie 

uchwał w sprawie a) zmiany uchwały budżetowej na 2019 r. ,b) w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka na 

lata 2019-2029. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, 

Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa 

Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa 

Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski zaproponował, aby wyżej  

wymieniony punkt był przyjęty jako punkt 7. 

Porządek obrad : 

1.Otwarcie sesji.  

2.Informacja o porządku obrad.  

3.Przyjęcie Protokołów z IV i V sesji Rady Miasta.  

4.Informacja o bezpieczeństwie miasta w 2018 r.  

5.Informacja o funkcjonowaniu kultury i sportu w mieście za 2018 r.  

6.Informacja o stanie realizacji inwestycji przyjętych do planu na 2019 r.  

7.Podjęcie uchwał w sprawie a) zmiany uchwały budżetowej na 2019 r. ,b) w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 

2019-2029. 

8.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu rewitalizacji pod nazwą Gminny 

Program Rewitalizacji Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 2018-2025. 
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9.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu „Regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków na terenie Miasta Ostrów Mazowiecka”. 

10.Podjęcie uchwał:  

a. w sprawie wyrażenia zgody na współdziałanie Miasta Ostrów Mazowiecka z Gminą 

Ostrów Mazowiecka, Gminą Zaręby Kościelne w zakresie zapewnienia uczniom 

niepełnosprawnym transportu i opieki w czasie przewozu do Zespołu Szkół Specjalnych  

w Starym Lubiejewie oraz do Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Zuzeli  

i z powrotem, w roku szkolnym 2019/2020, 

b. w sprawie ustalenia na 2019 r. planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli, maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli pobierane 

przez uczelnie oraz specjalności i form kształcenia nauczycieli prowadzonych przez uczelnie, 

na które dofinansowanie jest przyznawane, 

c. w sprawie zmiany Uchwały nr LI/336/2018 Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 27 

czerwca 2018 r., w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych 

nauczycielom pełniącym stanowiska kierownicze, ustalenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć dla pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych 

i doradców zawodowych zatrudnionych w szkołach, dla których organem prowadzącym jest 

Miasto Ostrów Mazowiecka, 

d. w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejskiego Przedszkola Nr 1 w Ostrowi Mazowieckiej 

do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej, 

e. w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejskiego Przedszkola Nr 2 w Ostrowi Mazowieckiej 

do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej, 

f. w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejskiego Przedszkola Nr 3 w Ostrowi Mazowieckiej 

do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej. 

g. w sprawie nadania Statutu Miejskiej Bibliotece Publicznej im. Marii Dąbrowskiej  

w Ostrowi Mazowieckiej, 

h. w sprawie nadania Statutu Miejskiemu Domowi Kultury w Ostrowi Mazowieckiej. 

i. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Wspierania Rodziny dla 

Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 2019-2021. 

11.Podjęcie uchwał:  

a. w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta Ostrów Mazowiecka – ul. Okopowa;   

b. w sprawie przedłużenia ulicy na terenie miasta Ostrów Mazowiecka – ul. Orzechowa.  

c. w sprawie zaliczenia niektórych dróg miasta Ostrów Mazowiecka do kategorii dróg 

gminnych i ustalenia ich przebiegu.  

12. Podjęcie uchwał:  

a. w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta /skarga 

z dnia 24 stycznia 2019 r./  

b. w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta /skarga 

z dnia 5 lutego 2019 r./  

13.Sprawozdania: 
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a. Roczny raport z wykonania zadań Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla 

Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 2018-2020 oraz efektów jego realizacji w roku 2018;  

b. Roczne sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w roku 2018 oraz 

potrzeb związanych z ich realizacją w roku 2019;.  

c. Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2016-2020.  

14. Wolne wnioski i sprawy różne  

15. Zakończenie obrad. 

 

3. Przyjęcie Protokołów z IV i V sesji Rady Miasta. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował o tym, że Protokoły  

z obrad IV i V sesji Rady Miasta były przekazane Radnym Miasta do wglądu i do dnia 

poprzedzającego dzisiejszą sesje nikt nie zgłosił uwag do ich treści,  w związku z tym 

stwierdził, że Protokoły zostały przez Radę Miasta przyjęte. 

4. Informacja o bezpieczeństwie miasta w 2018 r.  
 

W dyskusji wzięli udział: 

Radny p. Stanisław Dylewski zadał pytanie o wskazanie rozwiązania, które 

zakończyłoby handel samochodami na parkingu znajdującym się przy kościele pw. WNMP. 

Objaśnił, że samochody wystawione na sprzedaż posiadają naklejone na szyby kartki ze 

szczegółowymi informacjami dot. pojazdów. Radny wyjaśnił, że mieszkańcy skarżą się na 

brak miejsca na parkingu przy kościele pw. WNMP z uwagi na ww. samochody stojące przez 

długi czas na tym obszarze. Prosił o interwencje w tej sprawie.  

Radny p. Bogusław Konrad zapytał o podanie dokładnych informacji o urządzeniach 

służących do pomiaru prędkości przez Komendę Powiatową Policji.  

Radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska zwróciła się z prośbą o zajęcie się sprawą 

uciążliwego dźwięku wytwarzanego przez motocyklistów poruszających się swoimi 

pojazdami w centrum miasta.  

Radny p. Paweł Pecura pytał o udzielenie informacji na temat urządzeń zamontowanych 

nad sygnalizacją świetlną na skrzyżowaniu ulic: Duboisa, 3 Maja i Pocztowej. 

Radny p. Krzysztof  Laska podniósł temat dziury powstałej na skrzyżowaniu ulic 

Duboisa  

oraz 3 Maja. Zauważył, że wskazane skrzyżowanie należy do Mazowieckiego Zarządu Dróg 

Wojewódzkich. Wyjaśnił, że interwencje w tej sprawie do MZDW oraz doraźne łatanie dziury 

nie przynoszą rezultatu. Oznajmił, że istnieje przepis prawa mówiący o zmobilizowaniu 

właściciela drogi do działań mających na celu usunięcie przeszkody w przypadku stwarzania 

niebezpieczeństwa dla uczestników ruchu drogowego przez władze miasta i służby czuwające 

nad bezpieczeństwem. Radny zapytał czy istnieje możliwość, by władze miasta wykonały 

pracę naprawczą polegającą na załataniu dziury, zaś kosztami zrealizowanej czynności 

obarczyły właściciela drogi. 

Radna p. Beata Herman odnosząc się do sprawozdania złożonego przez Komendę 

Powiatową Policji udzieliła informacji, że na krajowej mapie zagrożeń bezpieczeństwa 

podano liczbę 175 zdarzeń na terenie miasta. Pytała o wyjaśnienie rodzaju zdarzeń podanych 

w przytoczonym sprawozdaniu.   
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Komendant Powiatowy Policji podinsp. Mirosław Olszewski nawiązując do wypowiedzi 

Radnych Miasta poinformował, że: 

- Umieszczanie na pojeździe naklejki nie jest czynem zabronionym. Zaproponował, by 

zarządca parkingu wprowadził regulamin korzystania z parkingu umieszczając go przed 

parkingiem. Wówczas osoby zainteresowane skorzystaniem z parkingu będą miały wiedzę  

o zasadach jakie obowiązują na tym terenie. Obecnie służby porządkowe mogą jedynie 

zareagować w sytuacji, gdy stan samochodu oraz długość przebywania na parkingu 

wskazywałyby, że pojazd został porzucony. 

- Komenda Powiatowa Policji w Ostrowi Mazowieckiej dysponuje laserowymi oraz 

radarowymi miernikami prędkości. Dodał, że jedno z tych urządzeń posiada kamerę, dzięki 

której mierzony pojazd jest jednocześnie nagrywany. Z kolei pozostałe mierniki prędkości 

wskazują prędkość mierzonego pojazdu. Poinformował, że przepisy prawa ściśle regulują 

procedurę pomiaru prędkości. Nadmienił, że  urządzenia posiadają aktualną legalizację  

w kwestii sprawności technicznej, a także spełniają wszelkie niezbędne wymogi nakładane na 

tego typu urządzenia. Komendant Powiatowy Policji podinsp. Mirosław Olszewski 

wspomniał, że Komenda Powiatowa Policji ubiega się o specjalistyczny pojazd do obserwacji 

ruchu drogowego, monitorowania ruchu drogowego i rejestrowania wykroczeń. 

- Komenda Powiatowa Policji nie posiada urządzenia mierzącego poziom hałasu.  

Z informacji uzyskanych przez Komendanta wynika, że przytoczone urządzenia są  

w posiadaniu Inspekcji Transportu Drogowego. Powiedział, że policjanci z Komendy 

Powiatowej Policji w Ostrowi Mazowieckiej sprawdzają ogólny stan techniczny pojazdu,  

a w przypadku spostrzeżenia nieprawidłowości stosowane są sankcje np. zabranie dowodu 

rejestracyjnego pojazdu. 

- Zdaniem Komendanta Powiatowego Policji kamery zamontowane na skrzyżowaniu ulic  

3 Maja oraz Duboisa są urządzeniami służącymi do odcinkowego pomiaru prędkości. 

Wytłumaczył, że Komenda Powiatowa Policji w Ostrowi Mazowieckiej nie ma informacji  

o przytoczonych kamerach. Wyraził przekonanie, że zarządca drogi powinien udzielić 

informacji na ten temat. 

- Nie ma pozwolenia na wykonywanie prac drogowych bez wiedzy zarządcy drogi. Podał, że 

przepisy prawa wymieniają kary dla podmiotów wykonujących prace drogowe w pasie 

drogowym bez zgody zarządcy drogi. Spostrzegł, że wyłącznie umowa zainteresowanego 

podmiotu z zarządcą drogi, w której zarządca drogi wyraża zgodę na prace drogowe stanowi 

pozwolenie na wykonywanie prac drogowych. 

- Na Krajowej Mapie Zagrożeń Bezpieczeństwa zostały wymienione zdarzenia, które  

w większości są czynami społecznymi takimi jak: spożywanie alkoholu w niedozwolonych 

miejscach, przekraczanie dozwolonej prędkości, niewłaściwa infrastruktura drogowa, akty 

wandalizmu, dzikie wysypiska, nieprawidłowe parkowanie. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer zwrócił się do Komendanta Powiatowego Policji 

podinsp. Mirosława Olszewskiego o przedstawienie informacji w/s skierowanego do władz 

miasta wniosku o wsparcie działań policji odnośnie poprawy bezpieczeństwa na obszarze 

miasta. Dodał, że wpłynął wniosek  dot. dofinansowania zakupu samochodu i sfinansowania 

służb ponadnormatywnych. Udzielił informacji, że dyskusja na temat ww. wniosków 

odbędzie się na kolejnej sesji Rady Miasta. 

Komendant Powiatowy Policji podinsp. Mirosław Olszewski udzielił informacji, iż 

Komenda Powiatowa Policji w Ostrowi Mazowieckiej każdego roku zwraca się do władz 

miasta z prośbą o wsparcie działań policji w różnym zakresie. Aktualna prośba dot. 

umożliwienia dedykowania dodatkowych służb patrolowych na terenie miasta poprzez 
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przeznaczenie środków na służby ponadnormatywne. Uzasadnił, że największa ilość patroli 

policyjnych odbywa się na obszarze miasta. Spostrzegł, że na terenie powiatu miało miejsce 

ponad 7 tys. interwencji policji z czego ponad 3 tys. dot. miasta. Wyjaśnił, że dodatkowe 

służby ponadnormatywne będą cennym wsparciem dla komendy powiatowej policji 

zwłaszcza w okresie letnim, kiedy odnotowuje się najwięcej zdarzeń wymagających 

interwencji policjantów.  Wskazał, że dodatkowe służby ponadnormatywne pojawią się w 

newralgicznych miejscach.  Wytłumaczył, że policjanci dobrowolnie będą mogli podjąć 

decyzję o odbyciu dodatkowej służby ponadnormatywnej, ponieważ służby 

ponadnormatywne dedykowane są w czasie wolnym od służby policjantów. Odnosząc się do 

kwestii samochodu Komendant Powiatowy Policji podinsp. Mirosław Olszewski 

przypomniał, że Komenda Powiatowa Policji ubiega się o pojazd służący do kontroli ruchu 

drogowego. Zwrócił się w prośbą o przychylność w/s wniosków złożonych przez Komendę 

Powiatową Policji. Spostrzegł, że środki finansowe z budżetu miasta przeznaczone na ten cel 

będą spożytkowane wyłącznie dla potrzeb zapewnienia bezpieczeństwa mieszkańców.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że wystąpiła awaria 

techniczna związana z działaniem mikrofonów.  

Radny p. Stanisław Dylewski wspomniał, że w przeszłości miały miejsce piesze patrole 

policjantów dzięki czemu mieszkańcy miasta mieli większą możliwość kontaktu  

z dzielnicowymi pełniącymi służbę w danym rejonie miasta. Zauważył, że aktualnie 

policjanci poruszają się radiowozami. Zaproponował przywrócenie pieszych patroli 

policyjnych.  

Komendant Powiatowy Policji podinsp. Mirosław Olszewski poinformował, że 

dzielnicowi pełniąc służbę we własnym rejonie muszą w jakiś sposób poruszać się po tym 

terenie. Zauważył, że efektywność pieszych patroli byłaby w momencie posiadania 

dodatkowego wsparcia od innego patrolu. Podał przykład sytuacji, w której pieszy patrol 

dokonując zatrzymania musi wezwać wsparcie w postaci patrolu poruszającego się 

radiowozem, by przetransportować osobę zatrzymaną do jednostki policji. Wyjaśnił,  

że  na podstawie zasobów danej jednostki można określić, czy sytuacja wskazana przez 

radnego  

p. Stanisława Dylewskiego mogłaby być zrealizowana. Dodał, że aktualnie dzielnicowym 

odjęto dodatkowe obowiązki w postaci np. nadmiernej biurokracji. Nadmienił, że dzielnicowi 

z Komendy Powiatowej Policji od wielu lat pełnią służbę we własnych rejonach.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer nawiązując do sprawy dziury powstałej na 

skrzyżowaniu ulic Duboisa i 3 Maja powiedział, że MZDW zajmowało się przytoczoną 

sprawą w sposób doraźny. Jednakże miejsce ubytku położone jest na często użytkowanym 

ciągu drogowym, a pojazdy wykonujące manewr skrętu znacząco wpływają na ponowne 

pojawienie się naprawianej dziury. Udzielił informacji, że władze miasta w miarę potrzeb 

wysyłały wiadomości do MZDW w/s dziury powstałej na skrzyżowaniu ulic Duboisa i 3 

Maja. Powiadomił, że w odpowiedzi poinformowano, iż wynik przetargu inwestycji drogowej 

na różnych odcinkach drogi 627 będzie dawał możliwość kompleksowej naprawy ubytków na 

wskazanej drodze. Wspomniał, iż prace drogowe na skrzyżowaniu ulic Duboisa i 3 Maja będą 

polegać na frezowaniu nawierzchni asfaltowej, by położyć większą ilość asfaltu. Przeprosił za 

czas oczekiwania na załatwienie ww. sprawy. Powiadomił, że władze miasta są w kontakcie  

z Komendą Powiatową Policji w/s budowy nowego budynku jednostki policji w mieście. 

Wyraził zdanie, że ww. zadanie będzie stanowić jedno z priorytetowych przedsięwzięć dla 

miasta.  
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Radna p. Anna Krajewska poddała pod zastanowienie zakup decybelomierzy przez 

Komendę Powiatową Policji. Radna przedstawiła, że według informacji pochodzących  

z internetu koszt przytoczonego urządzenia sięga ok. 300 zł.  

Komendant Powiatowy Policji podinsp. Mirosław Olszewski powiedział, że 

decybelomierze służące do użytku prywatnego różnią się od urządzeń przeznaczonych dla 

podmiotów publicznych.  

Radna p. Anna Krajewska zasugerowała uruchomienie numeru alarmowego do Straży 

Miejskiej. Podała sytuację, gdzie w trakcie rozmowy z operatorem obsługującym numer 112 

podano radnej numer do Straży Miejskiej, lecz okazało się że on nie działa. Podkreśliła, że w 

świetle przepisów prawa podczas  okresu zimowego Straż Miejska ma obowiązek udzielenia 

pomocy w przypadku awarii pojazdu.  

Radny p. Jacek Wilczyński złożył wniosek formalny o zakończenie dyskusji.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski powiadomił, że ze względu na 

trwającą awarię techniczną dyskusja została zamknięta bez procedowania wniosku 

formalnego w formie głosowania. Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski 

stwierdził, że Rada Miasta przyjęła informację o bezpieczeństwie miasta w 2018r. 

Podziękował wszystkim służbom biorącym udział w procesie zapewniania bezpieczeństwa. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski zarządził 10-minutową przerwę w celu 

naprawienia usterki technicznej.  

Przerwa. 

 

5. Informacja o funkcjonowaniu kultury i sportu w mieście za 2018 r. 

Dyrektor Miejskiego Domu Kultury p. Marta Molska przedstawiła  w formie prezentacji 

multimedialnej informację od działalności MDK.  Prezentacja w załączeniu do Protokołu.  

Radny p. Stanisław Dylewski zadał pytania: 

-ile osób gra w Orkiestrze Dętej uruchomionej w ramach pracy MDK, 

-czy zmienił się dyrygent prowadzący Orkiestrę Dętą, 

-czy dochody pochodzące z działalności kina są przeznaczone na prace remontowe dot. 

obiektu, 

-czy OSP będąca zarządcą obiektu partycypuje w kosztach przeprowadzania ww. remontu,  

-czy Starostwo Powiatowe, któremu podlega OSP partycypuje w kosztach przeprowadzania 

remontu kina, 

-czy OSP ubiegała się o dofinansowanie zewnętrzne na potrzeby przeprowadzenia remontu 

kina, ponieważ w takim przypadku zmniejszyłaby się kwota przeznaczona na ten cel z 

budżetu miasta. 

Dyrektor Miejskiego Domu Kultury p. Marta Molska odpowiedziała, że 23 osoby 

wchodzą w skład Orkiestry Dętej. Poinformowała, że jest nowy dyrygent prowadzący 

Orkiestrę Dętą. Potwierdziła, że dochody kina są wydatkowane na prace remontowe oraz 

wyposażenie obiektu. Dodała, że aktualnie zostały wymienione kasy fiskalne, a koszt 

przedsięwzięcia wyniósł 14 tys. zł. Wytłumaczyła, że wysokość czynszu opłacanego przez 

MDK jest dopasowywana do zakresu wykonanych prac remontowych w kinie przez MDK. 

Wskazała, że OPS nie podlega Starostwu Powiatowemu. Powiedziała, że Prezes OSP jest 

właściwą osobą do udzielenia informacji o ubieganiu się o dofinansowanie zewnętrzne przez 

OSP na potrzeby remontu kina.  
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Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski, radna p. Beata Herman i radny  

p. Paweł Adrian Pecura złożyli gratulacje oraz podziękowania za działalność prowadzoną 

przez MDK. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji p. Bartłomiej Pieńkowski  przedstawił  

w formie  prezentacji  multimedialnej informację o działalności Ośrodka. Prezentacja   

w załączeniu do Protokołu.  

Radny p. Paweł Adrian Pecura pogratulował prowadzonej działalności przez MOSiR,  

wspominając  wywierającą „nokautujące” wrażenie galę sportów walki WORWAR, w której 

uczestniczył radny. Zauważył, że Dyrektor MOSiR p. Bartłomiej Pieńkowski jest osobą 

chętnie udzielającą pomocy. Powiedział, że osoby mieszkające poza terenem miasta wyrażają 

pozytywną opinię o wydarzeniach  organizowanych przez MOSiR. Przyjął zaproszenie 

uczestnictwa w imprezach biegowych. Wspomniał, że uczył się jazdy na łyżwach, dlatego 

poddał pod zastanowienie możliwość wprowadzenia nauki jazdy na łyżwach dla dorosłych.  

Dyrektor MOSiR p. Bartłomiej Pieńkowski wyjaśnił, że jest rozważane zatrudnienie 

instruktora nauki jazdy na łyżwach dodał, że prawdopodobnie zajęcia dla rodzica z dzieckiem 

będą najbardziej popularnymi zajęciami.  

Radny p. Michał Kacprzak nawiązując do informacji przedstawionych przez Dyrektora 

MOSiR p. Bartłomieja Pieńkowskiego wyraził pozytywną opinię na temat darmowego 

korzystania z miejskich obiektów sportowych przez Akademię Piłkarską Ostrów 

Mazowiecka, która za użytkowanie obiektów musiałaby zapłacić kwotę 16 tys. zł oraz Klubu 

Sportowego KS Ostrovia, który musiałby zapłacić kwotę 118 tys. zł na ten cel. Spostrzegł, że 

sytuacja przedstawiona w prezentacji multimedialnej oznacza rozwój w dziedzinie sportu jaką 

jest piłka nożna. Jednocześnie zwrócił uwagę na wysoką potrzebę rozwoju  piłki nożnej na 

terenie miasta zważywszy na ilość 300 dzieci uczęszczających na zajęcia w ramach tej 

dyscypliny sportowej. Poinformował, że kluby sportowe nie są w stanie realizować 

wszystkich zadań statutowych, ponieważ w mieście widoczny jest brak zaplecza 

treningowego w postaci pełnowymiarowego boiska ze sztuczną nawierzchnią i oświetleniem. 

Podkreślił, że przytoczone zaplecze sportowe jest niezbędnym elementem wpływającym na 

rozwój piłki nożnej w rejonie miasta. Oznajmił, iż w dzisiejszych realiach dzieci trzeba 

zachęcać do danej dyscypliny sportowej poprzez stwarzanie poczucia radości z uprawiania 

sportu, a także dając perspektywę rozwoju dziecka w wybranej dyscyplinie sportowej. 

Poinformował, że mieszkańcy miasta zabierają swoje dzieci na zajęcia sportowe do innych 

miast, gdzie są lepsze warunki do uprawiania sportu, ze względu na gorsze warunki dzieci nie 

chcą uczestniczyć w tej samej formie aktywności fizycznej na terenie miasta. Zwrócił uwagę, 

że miernikiem prosperowania klubów sportowych jest osiągany wynik. Konsekwencją dla 

klubu, który nie utrzymuje określonego poziomu może być spadek dofinansowania. 

Zaznaczył, że w takiej sytuacji nikt nie zadaje pytania o przyczyny, których rezultatem był 

spadek poziomu gry klubu sportowego. Zaapelował o wzięcie pod uwagę w przyszłości 

potrzeby dbania o zaplecze sportowe, które jest równie ważnym aspektem w mieście jak np. 

inwestycje drogowe.  

Radny p. Stanisław Dylewski również złożył podziękowania za wkład pracy włożony  

w funkcjonowanie obiektu MOSiR przez Dyrektora MOSiR p. Bartłomieja Pieńkowskiego 

oraz pracowników MOSiR-u. Zadał pytanie Burmistrzowi Miasta p. Jerzemu Bauerowi  

o podanie liczby osób  zatrudnionych w nowych obiektach kulturowych Jatkach i Elektrowni. 

Kolejne pytanie dot. wskazania  jednostki podlegają przytoczone obiekty kulturalne. Wyraził 

przekonanie, że władze miasta są powołane do przedstawiania wiarygodnych informacji, 

ponieważ wśród mieszkańców miasta pojawiają się różne opinie na ten temat.  
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Radny p. Jacek Wilczyński zwrócił uwagę, iż najważniejszą kwestią w różnych 

działalnościach np. z zakresu sportu  jest kwestia finansowa.  Wspomniał o rozmowach  

z przedsiębiorcami uważającymi jednostki publiczne za podmioty, których obowiązkiem jest 

przeznaczanie środków pieniężnych na gry zespołowe. Z tego powodu  nie chcą stawać się 

sponsorami drużyn sportowych. Zaznaczył, że mimo różnic poglądowych władz miasta to 

podejmowane decyzje powinny mieć na względzie dobro dzieci  

z terenu powiatu ostrowskiego. Zaapelował do Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera oraz 

Dyrektora MOSiRu p. Bartłomieja Pieńkowskiego o przyznawanie w przyszłości środków 

pieniężnych adekwatnie do osiągniętych wyników sportowych. 

Radny p. Bogusław Konrad pytał o zakres planowanego remontu w Grodzie  Książąt 

Mazowieckich oraz czy w ramach remontu będzie wymienione ogrodzenie. Udzielił 

informacji, że na wczorajszym posiedzeniu Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju 

Społeczno- Gospodarczego członkowie komisji podjęli temat współfinansowania kosztów 

szkolenia obozów sportowych, udziału w zawodach sportowych sportowców mieszkających 

poza obszarem miasta. Dodał, że ww. współfinansowanie powinno  pochodzić od jednostek 

samorządu terytorialnego, do których należą ww. sportowcy. Wyraził zdanie, że samorząd 

powinien zrefinansować udział sportowca w rozgrywkach sportowych biorąc pod uwagę 

możliwość oszacowania kosztów uczestniczenia zawodnika w takim przedsięwzięciu. Zadał 

pytanie jakie podmioty powinny podpisać porozumienia w tym zakresie.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji p. Bartłomiej Pieńkowski 

wytłumaczył, że drewno w Grodzie Książąt Mazowieckich wymaga wymiany w wielu 

miejscach. Spostrzegł, że MOSiR przez długi czas szukał fachowca, który ocenił stan drzewa. 

Udzielił informacji, iż wstępna wycena zadań wymagających pracy fachowców opiewa na 

kwotę 300 tys. zł. Wyraził opinię, że kwestia ogrodzenia być może zostanie wykonana we 

własnym zakresie MOSiR. Dyrektor MOSiR p. Bartłomiej Pieńkowski poinformował, że jeśli 

w następnym roku kalendarzowym zostanie zaproszony na posiedzenie komisji Rady Miasta 

to przedstawiając sprawozdanie finansowe MOSiR z aktualnego roku kalendarzowego 

wspomni o etapie wykonania przedsięwzięcia w/s Grodu Książąt Mazowieckich. Dyrektor 

MOSiR p. Bartłomiej Pieńkowski wytłumaczył, że miasto wspiera uprawianie sportu poprzez 

przekazywanie dotacji oraz darmowe udostępnianie obiektów sportowych. Zwrócił uwagę, że 

od kilku lat nie ulega zmianie kwota przeznaczona na dofinansowanie klubów sportowych. 

Wymienił działania podejmowane w ramach systemu prowadzonego przez miasto tj. 

wspieranie dwóch klubów seniorów, dbanie o aktywność fizyczną dzieci, wyznaczenie 

dyscyplin sportowych kluczowych do rozwoju sportu  

w mieście (piłka nożna, lekkoatletyka i koszykówka). Zgodził się ze słowami dot. oceny 

klubów sportowych seniorów przez pryzmat osiągniętych wyników sportowych. Jednocześnie 

zauważył, że wartością o wysokim znaczeniu jest samo posiadanie drużyny sportowej niżeli 

sam wynik. Dyrektor MOSiR p. Bartłomiej Pieńkowski podsumował wypowiedź wyrażając 

zadowolenie z dyskusji o sporcie pod względem zwiększenia nakładów pracy i kosztów.  

Radny p. Jacek Wilczyński (Ad Vocem)  spostrzegł, że ogólne dofinansowanie na kluby 

sportowe od kilku lat nie uległo zmianie, ale dofinansowanie na poszczególne kluby sportowe  

z ogólnej puli środków pieniężnych przeznaczonych na kluby sportowe zmieniło się 

diametralnie. Zaproponował zwrócenie się do Burmistrza Miasta o zwiększenia ogólnej puli 

dotacji na kluby sportowe zamiast przesunięcia aktualnej kwoty środków pieniężnych  

poprzez zmniejszenie wysokości dofinansowania któregoś klubu sportowego na rzecz 

zwiększenia wysokości dofinansowania dla innego klubu sportowego. Podkreślił, że osoby 

grające w klubach sportowych pochodzą z różnych miejscowości na terenie powiatu. Wobec 

przytoczonego argumentu zasugerował zwrócenie się do Starosty Ostrowskiego  

o udzielenie wsparcia finansowego w ww. sprawie.  
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Radny p. Krzysztof  Laska wyraził zdanie, że znalezienie rozwiązania w sprawie 

poruszonej przez radnego p. Jacka Wilczyńskiego powinno odbyć się na posiedzeniach Rady 

Sportu. Wyraził opinię, że jako osiągnięcie można uznać wykorzystanie w najbardziej 

efektywny sposób istniejącej bazy sportowej. Stwierdził, iż poruszając się ulicami miasta 

radny sporadycznie ma okazję widzieć sytuację użytkowania boisk sportowych bądź orlików 

np. w szkołach położonych w mieście. Powiedział, że można prowadzić rozmowy na temat 

budowy nowych boisk zapasowych, ale należy wykorzystywać istniejącą bazę sportową np. 

poprzez zawarcie porozumienia z władzami Starostwa Ostrowskiego lub dyrektorami szkół. 

Dodał, że nie ma wystarczającej wiedzy w tym zakresie.  

Radny p. Michał Kacprzak (Ad Vocem) nawiązując do wypowiedzi radnego  

p. Krzysztofa Laski udzielił informacji, że orliki położone w rejonie miasta zawsze są otwarte 

w godzinach pracy animatorów.   Wspomniani przez radnego animatorzy przebywając na 

orlikach wykorzystują swoje godziny pracy. Dodał, że obecnie animatorzy nie posiadają 

wolnych terminów do zapisów dot. skorzystania z orlików. Poinformował, że orliki są 

użytkowane przez cały czas otwarcia obiektu. Dodał, że wyjątek stanowi sezon zimowy, 

ponieważ wtedy orliki są zamknięte.  

Radny p. Krzysztof  Laska zapytał czy podobna sytuacja ma miejsce na boiskach 

szkolnych. Pytał czy każda szkoła ma orlik.  

Radny p. Michał Kacprzak poinformował, że boiska szkolne w szkołach 

zlokalizowanych na terenie miasta stanowią wyłącznie orliki.  

Radna p. Renata Teresa Trojanowska zadała pytanie Dyrektorowi MOSiR  

p. Bartłomiejowi Pieńkowskiemu czy posiada informację o przychodach i koszty z 2017 r. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji p. Bartłomiej Pieńkowski 

odpowiedział, że jest możliwość przygotowania danych wspomnianych przez radną p. Renatę 

Teresę Trojanowską za kilka minionych lat. Dodał, że na obecną sesję Rady Miasta nie ma 

przygotowanej ww. informacji. Nadmienił, że z tego co pamięta w ubiegłym roku dochody 

wynosiły 1 100 000,00zł, zaś zysk wyniósł ok. 200 tys. zł. Zauważył, że wzrosły wydatki  

w postaci kosztów pracowniczych do poziomu prawie 50 %.    

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer spostrzegł, że planowane jest poważne przedsięwzięcie 

tj. remont stadionu miejskiego. Wskazał, że kosztorys inwestycji opiewa na kwotę 4 mln zł, 

ale podczas przetargu może ulec zmianie wartość wykonania inwestycji remontu stadionu 

miejskiego. Przypomniał, że ww. zadanie będzie realizowane z udziałem dofinansowania 

pochodzącego od Ministerstwa Sportu i Turystyki w wysokości ok. 2 mln zł. Wyjaśnił, że w 

ramach prac dot. remontu stadionu miejskiego planowane jest nawodnienie płyty boiska ze 

środków pochodzących z budżetu obywatelskiego. Dodatkowo w zakresie prac remontowych 

uwzględniona jest zmiana nawierzchni  żużlowej na tartanową.  Wyraził wdzięczność wobec 

zaangażowania władz Starostwa Ostrowskiego oraz Dyrektora MOSiR p. Bartłomieja 

Pieńkowskiego dot. włączenia uczniów z miejskich szkół do systemu sportu szkolnego. 

Wytłumaczył, iż kolejną ważną sprawą dla miasta jest przywrócenie oddziału sportowego po 

30 latach. Zwrócił uwagę, że aktualnie trwa nabór do kolejnej klasy sportowej w Szkole 

Podstawowej nr 2. Podał, że nauczyciele informują o widocznych efektach sportowych jak  

i wychowawczych wśród uczniów uczęszczających do klasy sportowej. Zaprosił rodziców, 

którzy dostrzegają w swoich dzieciach umiejętności sportowe do rozważenia zapisania 

dziecka do klasy sportowej. Złożył podziękowania członkom Rady Sportu za wykonywaną 

działalność. Udzielił informacji na pytania radnego p. Stanisława Dylewskiego mówiąc, iż  

Dyrektor MDK p. Marta Molska wspomniała podczas przedstawienia prezentacji o Jatkach 

jako części wchodzącej w skład MDK-u. Dodał, że w Jatkach zostały zatrudnione dwie osoby 

na okres pięciu lat co wynika z czasu trwania projektu, którego miasto było beneficjentem. 
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Nadmienił, że Stara Elektrownia jest zarządzana przez Wydział Oświaty, Kultury i Integracji 

Społecznej.  

Dyrektor Wydz. Oświaty, Kultury i Integracji społecznej Dorota Ambroziak 

poinformowała, że w Starej Elektrowni zatrudnione są dwie osoby. Pierwsza z nich zajmuje 

się pracami porządkowymi, zaś praca drugiej osoby polega na obsłudze obiektu.  

Radny p. Jacek Wilczyński zapytał Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera czy 

sprawiedliwie będzie się odbywać kolejny podział dofinansowania miasta dla drużyn 

sportowych.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer wyraził przekonanie, że komisja zajmująca się 

podziałem środków pieniężnych z budżetu miasta dla drużyn sportowych wykonuje swoje 

zadanie w sposób sprawiedliwy. Podkreślił, że władze miasta dokładają wszelkich starań  

w sprawę kultury fizycznej. Objaśnił, że zakres określający kulturę fizyczną to np. rekreacja 

czy obsługa zawodników i kibiców w trakcie imprez sportowych. Podał, że w minionym 

sezonie zimowych odnotowano 40 tys. wejść na boisko-lodowisko. Spostrzegł, że sport jest 

dziedziną,  w której nie zawsze zawodnik odnosi sukcesy.  

Radny p. Jacek Wilczyński (Ad Vocem) uznał, iż Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer nie 

zrozumiał pytania radnego. Wyraził przekonanie, że niesprawiedliwy jest podział środków 

pieniężnych przyznawanych klubom sportowym. Podał przykład przeznaczania kwot 150 tys. 

zł na piłkę nożna oraz koszykówkę bez brania pod uwagę takich czynników jak: ilości 

uczestników, ilości meczów, ilości godzin w przytoczonych dyscyplinach sportowych.  

Radny p. Waldemar Józef  Pałys zapytał czy jest planowane utworzenie klas o profilu 

sportowym w innych miejskich szkołach.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer poinformował, że klasa sportowa dot. wyłącznie 

Szkoły Podstawowej nr 2. Wyjaśnił, że wyniki wykonanej analizy wskazywały przytoczoną 

szkołę, jako miejsce  umożliwiające przeprowadzenie dodatkowych zajęć wychowania 

fizycznego na sali gimnastycznej wchodzącej w zasób placówki oświaty. Dodatkowo 

uruchomienie kolejnej klasy sportowej wiąże się z generowaniem nowych kosztów. Wskazał, 

że projekt uruchomienia oddziału sportowego obowiązuje od niedawna, dlatego władze 

miasta po upłynięciu kilku lat będą mogły określić reakcję społeczeństwa na ww. projekt. 

Dyrektor Muzeum Dom Rodziny Pileckich (w organizacji) p. Dorota Socik 

przedstawiła  w formie prezentacji multimedialnej informację od działalności MDRP. 

Prezentacja w załączeniu do Protokołu. 

Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej p. Jolanta Andruszkiewicz przedstawiła  

w formie prezentacji multimedialnej informację od działalności MBP. Prezentacja  

w załączeniu do Protokołu. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer zwrócił uwagę, że stan zabytkowego budynku MBP 

wymaga przeprowadzenia remontu. Określił, że kapitalny remont budynku odbędzie się  

w przypadku pozyskania dofinansowania zewnętrznego, lecz w sytuacji braku uzyskania 

zewnętrznych środków pieniężnych władze miasta wykonają etapowo remont budynku MBP. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer zapewnił, że władze miasta będą ubiegać się o otrzymanie 

dofinansowania zewnętrznego na wskazane zadanie. Poinformował, że w okresie 

wakacyjnym planowane jest przeniesienie oddziału biblioteki dla dzieci do obiektu Starej 

Elektrowni. Wyraził nadzieję, że planowane przedsięwzięcie przebiegnie bezproblemowo, 

dzięki czemu na początku kolejnego roku szkolnego dzieci będą mogły korzystać  

z dziecięcego oddziału biblioteki znajdującego się w nowej lokalizacji. Podziękował Dyrektor 

MBP p. Jolancie Andruszkiewicz za podjęcie się prowadzenia zadania dot. obszaru 
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dziedzictwa niematerialnego. Wytłumaczył, że dziedzictwem materialnym zajmuje się MDRP, 

zaś zakres dziedzictwa niematerialnego obejmujący np. Puszczę Białą, Kurpie i okolice 

będzie należeć do zakresu przedsięwzięć realizowanych przez MBP. Zauważył, że 

wymieniony projekt rozwija się, chociaż stanowi niełatwe zadanie, wymagające 

długodystansowego myślenia oraz współpracy z innymi instytucjami. Burmistrz Miasta  

p. Jerzy Bauer w imieniu władz miasta oraz Rady Miasta skierował słowa podziękowania za 

wkład pracy wszystkich występujących Dyrektorów miejskich jednostek kultury i sportu. 

Podkreślił, że występujących Dyrektorów miejskich jednostek cechuje profesjonalizm, 

otwartość, elastyczność i pracowitość. Dodał, iż Dyrektorzy konsekwentnie realizują budżet, 

podejmują wyzwania oraz ambitne projekty w ramach wykonywanej pracy. Nadmienił, że na 

wyrazy uznania zasługują działania ww. Dyrektorów w/s pozyskiwania środków 

zewnętrznych, a także zaangażowanie we współpracę z władzami miasta.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski ogłosił 10-minutową przerwę. 

Przerwa. 

 

6. Informacja o stanie realizacji inwestycji przyjętych do planu na 2019 r. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer zaproponował prowadzenie debaty w formule pytań  

i odpowiedzi. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski udzielił informacji, że Komisje 

zapoznały się z  informacja o stanie realizacji inwestycji przyjętych do planu na 2019 r. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska zapytała czy uległa zmianie sytuacja w/s 

inwestycji na ul. Wołodyjowskiego.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że władze miasta nadal 

oczekują na decyzję, którą  wyda  Wojewoda Mazowiecki. Dodał, że sprawa rozpatrywana 

jest w Płocku.  

Innych głosów w dyskusji nie było.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski powiadomił, że Rada Miasta 

informację o stanie realizacji inwestycji przyjętych do planu na 2019 r przyjęła.  

 

7. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 r., 

b) w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Ostrów Mazowiecka na lata 2019-2029. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer podziękował za wyrozumiałość i wprowadzenie 

omawianego punktu do porządku obrad sesji Rady Miasta. Udzielił informacji, że miasto 

może wystartować w dwóch konkursach dot. dróg lokalnych, w których istnieje szansa na  

uzyskanie dofinansowania ze środków rządowych. Wytłumaczył, że beneficjenci 

zeszłorocznego konkursu dotychczas nie mogli wystartować  

w tegorocznym konkursie, lecz obecnie obowiązujące przepisy prawa nie wykluczają udziału 

beneficjentów zeszłorocznego konkursu w tegorocznym konkursie. Przypomniał, że miasto  

w ubiegłym roku wygrało konkurs, co w rezultacie oznaczało uzyskanie dofinansowania na 



14 

 

inwestycje pt. Modra-Bielska-Cyprysowa. Poinformował, że władze miasta złożyły dwa 

projekty dot. remontu ul. Kościuszki oraz dokończenie ul. Łącznej. Spostrzegł, że ul. 

Kościuszki posiada cechy, dzięki którym projekt otrzyma dodatkowe punkty np.za połączenie 

z drogą wojewódzką, skrzyżowanie, sygnalizację świetlną, duże natężenie ruchu drogowego, 

nagromadzenie instytucji publicznych. Nadmienił, że projekt ul. Łącznej uwzględnia 

wymianę wjazdów i chodnik na wykonanym odcinku drogi. Kolejna sprawa zawarta  

w propozycji zmiany uchwały budżetowej odnosi się do realizacji zadania pod nazwą „Ciepła 

strona miasta”, gdzie miasto zamierzało przeprowadzić termomodernizację trzech budynków 

położonych na obszarze miasta. Wyjaśnił, że nierozstrzygnięte przetargi w przytoczonej 

sprawie skróciły czas realizacji zadania wynikający z umowy zawartej z województwem 

mazowieckim do końca br. Podkreślił, że władze miasta nie będą w stanie zrealizować 

inwestycji w wyznaczonym czasie. Zaznaczył, że skuteczne zwrócenie się do władz 

województwa mazowieckiego o sporządzenia korekty umowy w/s terminu wykonania 

inwestycji wymaga skorygowania założeń miasta  w wieloletniej prognozie finansowej. 

Zwrócił się z prośbą o podjęcie proponowanej zmiany uchwały budżetowej na 2019 r.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że Komisja Gospodarki 

Finansowej  

i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekty ww. uchwał.  

Dyskusja  

Radny p. Stanisław Dylewski podziękował za działania Burmistrza Miasta p. Jerzego 

Bauera w/s inwestycji ul. Kościuszki. Uznał, że wyremontowana ul. Kościuszki będzie 

stanowić „promyczek” centrum miasta. 

Innych głosów w dyskusji nie było.  

Głosowano w sprawie  podjęcia uchwały Nr VI/42/2019 w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2019 r. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, 

Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa 

Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa 

Trojanowska, Henryk Wilczewski, Edward Zalewski 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Wilczyński 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały Nr VI/43/2019 w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 2019-

2029..  

Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 
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Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, Anna Krajewska, 

Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, 

Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej 

Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, 

Henryk Wilczewski, Edward Zalewski 

PRZECIW (1) 

Stanisław Dylewski 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Wilczyński 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu rewitalizacji pod nazwą 

Gminny Program Rewitalizacji Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 2018-2025. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że Komisje 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w przedstawionym kształcie.  

Brak głosów dyskusji.  

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały Nr VI/44/2019 w sprawie przyjęcia gminnego 

programu rewitalizacji pod nazwą Gminny Program Rewitalizacji Miasta Ostrów 

Mazowiecka na lata 2018-2025. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, 

Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa 

Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa 

Trojanowska, Henryk Wilczewski, Edward Zalewski 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Wilczyński 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu „Regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków na terenie Miasta Ostrów Mazowiecka". 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że Komisje 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w przedstawionym kształcie.  

Brak głosów dyskusji.  

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały Nr VI/45/20119 w sprawie przyjęcia projektu 

„Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Miasta Ostrów 

Mazowiecka". 
 

Wyniki głosowania: 
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ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, 

Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa 

Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa 

Trojanowska, Henryk Wilczewski, Edward Zalewski 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Wilczyński 

10. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie wyrażenia zgody na współdziałanie Miasta Ostrów Mazowiecka z Gminą 

Ostrów Mazowiecka, Gminą Zaręby Kościelne w zakresie zapewnienia uczniom 

niepełnosprawnym transportu i opieki w czasie przewozu do Zespołu Szkół Specjalnych 

w Starym Lubiejewie oraz do Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Zuzeli i 

z powrotem, w roku szkolnym 2019/2020,  

b) w sprawie ustalenia na 2019 r. planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli, maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli 

pobierane przez uczelnie oraz specjalności i form kształcenia nauczycieli prowadzonych 

przez uczelnie, na które dofinansowanie jest przyznawane, 

c) w sprawie zmiany Uchwały nr LI/336/2018 Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 

27 czerwca 2018 r., w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych 

nauczycielom pełniącym stanowiska kierownicze, ustalenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla pedagogów, psychologów, logopedów, 

terapeutów pedagogicznych i doradców zawodowych zatrudnionych w szkołach, dla 

których organem prowadzącym jest Miasto Ostrów Mazowiecka, 

d) w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejskiego Przedszkola Nr 1 w Ostrowi 

Mazowieckiej do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej, 

e) w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejskiego Przedszkola Nr 2 w Ostrowi 

Mazowieckiej do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej,  

f) w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejskiego Przedszkola Nr 3 w Ostrowi 

Mazowieckiej do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej.  

g) w sprawie nadania Statutu Miejskiej Bibliotece Publicznej im. Marii Dąbrowskiej w 

Ostrowi Mazowieckiej,  

h) w sprawie nadania Statutu Miejskiemu Domowi Kultury w Ostrowi Mazowieckiej.  

i) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Wspierania Rodziny dla 

Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 2019-2021. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że Komisje 

pozytywnie zaopiniowały projekty uchwał w przedstawianym kształcie.  

Brak głosów dyskusji. 
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Głosowano w sprawie podjęcia uchwały Nr VI/46/2019 w sprawie wyrażenia zgody na 

współdziałanie Miasta Ostrów Mazowiecka z Gminą Ostrów Mazowiecka, Gminą 

Zaręby Kościelne w zakresie zapewnienia uczniom niepełnosprawnym transportu i 

opieki w czasie przewozu do Zespołu Szkół Specjalnych w Starym Lubiejewie oraz do 

Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Zuzeli i z powrotem, w roku szkolnym 

2019/2020, . 

Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, 

Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa 

Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa 

Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały Nr VI/47/2019 w sprawie ustalenia na 2019 r. 

planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli pobierane przez uczelnie oraz 

specjalności i form kształcenia nauczycieli prowadzonych przez uczelnie, na które 

dofinansowanie jest przyznawane. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, 

Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa 

Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa 

Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały Nr VI/48/2019 w sprawie zmiany Uchwały nr 

LI/336/2018 Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 27 czerwca 2018 r., w sprawie 

zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych nauczycielom pełniącym 

stanowiska kierownicze, ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

dla pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych i doradców 

zawodowych zatrudnionych w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Miasto 

Ostrów Mazowiecka. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
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Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, 

Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa 

Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa 

Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały Nr VI/49/2019 w sprawie upoważnienia 

Dyrektora Miejskiego Przedszkola Nr 1 w Ostrowi Mazowieckiej do załatwiania 

indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, 

Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa 

Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa 

Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały Nr VI/50/2019 w sprawie upoważnienia 

Dyrektora Miejskiego Przedszkola Nr 2 w Ostrowi Mazowieckiej do załatwiania 

indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, 

Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa 

Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa 

Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały Nr VI/51/2019 w sprawie upoważnienia 

Dyrektora Miejskiego Przedszkola Nr 3 w Ostrowi Mazowieckiej do załatwiania 

indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, 

Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa 

Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa 

Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski 
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Głosowano w sprawie podjęcia uchwały Nr VI/52/ 2019w sprawie nadania Statutu 

Miejskiej Bibliotece Publicznej im. Marii Dąbrowskiej w Ostrowi Mazowieckiej, 
 

Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, 

Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa 

Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa 

Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały VI/53/2019w sprawie nadania Statutu 

Miejskiemu Domowi Kultury w Ostrowi Mazowieckiej.  
 

Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, 

Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa 

Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa 

Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały VI/54/2019w sprawie przyjęcia Miejskiego 

Programu Wspierania Rodziny dla Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 2019-2021. 
 

Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, 

Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa 

Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa 

Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski 

11. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta Ostrów Mazowiecka – ul. Okopowa;  

b) w sprawie przedłużenia ulicy na terenie miasta Ostrów Mazowiecka – ul. Orzechowa.  

c) w sprawie zaliczenia niektórych dróg miasta Ostrów Mazowiecka do kategorii dróg 

gminnych i ustalenia ich przebiegu. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że Komisje 

pozytywnie zaopiniowały projekty uchwał w przedstawionym kształcie.  
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Brak głosów dyskusji.  

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały VI/55/2019w sprawie nadania nazwy ulicy na 

terenie miasta Ostrów Mazowiecka – ul. Okopowa . 
 

Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, 

Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa 

Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa 

Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały VI/56/2019w sprawie przedłużenia ulicy na 

terenie miasta Ostrów Mazowiecka – ul. Orzechowa. 
 

Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, 

Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa 

Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa 

Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski 

 

 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały VI/57/2019w sprawie zaliczenia niektórych dróg 

miasta Ostrów Mazowiecka do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, 

Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa 

Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa 

Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski 
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12. Podjęcie uchwal: 

a)w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta /skarga z dnia 24 

stycznia 2019 r./  

b) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta /skarga z dnia 5 

lutego 2019 r./ 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski udzielił informacji, że ww. skargi 

zostały złożone przez jednego skarżącego. Dodał, że Wojewoda Mazowiecki oraz Powiatowy 

Inspektor Nadzoru Budowlanego w Ostrowi Mazowieckiej przekazali skargi Radzie Miasta. 

Wówczas Przewodniczący Rady Miasta wystąpił do  Burmistrza Miasta o przestawienie 

wyjaśnień w przedmiocie sprawy.  Po otrzymaniu odpowiedzi od Burmistrza Miasta skargi 

zostały rozpatrzone przez Komisje Skarg, Wniosków i Petycji. Wyjaśnił, że Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji odbyła dwa posiedzenia w celu analizy skarg oraz pozostałej 

korespondencji skierowanej do Rady Miasta. W posiedzeniu Komisji odbytym w dniu 19 

marca br. wziął udział skarżący. Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski 

poinformował, że projekty uchwał wraz z uzasadnieniem zostały pozytywnie zaopiniowane 

przez Komisje Rady Miasta.  Równocześnie zwrócił uwagę, że w dniu 5 kwietnia br. 

Wojewoda Mazowiecki przekazał do Rady Miasta kolejną skargę na działalność Burmistrza 

Miasta prze tego samego skarżącego. Powiedział, że wstępna analiza przedmiotu skargi 

wskazuje na dot. zagadnień podnoszonych przez skarżącego w dotychczasowej 

korespondencji. Przypomniał Radnym Miasta, aby w toku dyskusji powstrzymać się od 

ujawniania informacji,  które mogłyby naruszyć prywatność osoby fizycznej.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Skarżący przedstawił Radnym Miasta zdjęcia obrazujące problem, z którym skarżący 

boryka się od trzech lat. Powiedział, że materiały udostępnione Radnym Miasta są 

odzwierciedleniem aktywności zarządcy nieruchomości w pracach na rzecz budynku 

socjalnego. Podkreślił, że budynek socjalny powstał w 1900 r. Zdaniem skarżącego władze 

miasta i zarządca budynku zdają sobie sprawę, iż budynek socjalny zamieszkiwany przez 

skarżącego nie nadaje się do remontu. Wskazał, że kilka tygodni po przeprowadzce do 

budynku socjalnego skarżący złożył pierwsze doniesienie o pojawiających się 

uciążliwościach w postaci występowania wilgoci oraz odpadającej farby ze ścian. Wówczas 

skarżący otrzymał informacje o planowanym przedsięwzięciu polegającym na 

przeprowadzeniu remontu przystosowującego budynek socjalny do zamieszkania. Skarżący 

dodał, że nie zostały wykonane żadne czynności poprawiające warunki mieszkaniowe 

skarżącego, mimo składania wielu pism skarżącego w tej sprawie. Wytłumaczył, że zaistniała 

sytuacja spowodowała, że skarżący skierował pismo do Powiatowego Inspektora Nadzoru 

Budowlanego. Udzielił informacji, że 6 czerwca 2018 r. Inspektor Nadzoru Budowlanego 

przeprowadził badania kontrolne budynku socjalnego zamieszkiwanego przez skarżącego. 

Nadmienił, że decyzja Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego zawiera negatywną 

opinię o budynku socjalnym, w którym żyje skarżący sugerując nieudostępnienie ww. 

budynku do użytkowania. Wspomniał, że decyzja Powiatowego Inspektora Nadzoru 

Budowlanego wyznaczała dzień 31 grudnia 2018 r. jako ostateczny termin wykonania zakresu 

prac remontowych w budynku socjalnym. Zaznaczył, iż 23 października 2018 r. podczas 

niesprzyjających warunków atmosferycznych ekipa remontowa wykonała czynności mające 

na celu zmniejszenie zawilgocenia w budynku socjalnym.  Skarżący poinformował, że 

zarządca budynku wystąpił do Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego o wydłużenie 

terminu wykonania ww. decyzji, dzięki czemu aktualny czas realizacji zadań remontowych 

wskazanych przez Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego to dzień 31 września br. 
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Podniósł temat dot. problemów z wodą wokół budynku socjalnego. Wymienił, że w pobliżu 

lokalu mieszkalnego skarżącego znajduje się droga asfaltowa, gdzie w trakcie obfitych 

opadów deszczu woda spływa do wejścia budynku socjalnego. Wyraził opinię, że rynny 

zamontowane na budynku socjalnym ze względu na zły stan nie są w stanie spełniać funkcji 

odprowadzania wody. W związku z przytoczoną informacją uznał za bezzasadne 

zamontowanie rynien spustowych, które w efekcie nie spełniają swojego przeznaczenia. 

Zwrócił uwagę, że na skutek interwencji skarżącego pracownicy Sanepidu wykonali badania, 

które wykazały   nieprawidłowości. Równocześnie w piśmie Państwowego Powiatowego 

Inspektora Sanitarnego wezwano zarządcę budynku socjalnego do złożenia informacji  

o możliwościach i terminie zniwelowania wykrytych nieprawidłowości. Kontynuował 

mówiąc, iż Prezes TBS w piśmie do Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego 

poinformował o podjętych działaniach w 2018 r., które miały się przyczynić do zmniejszenia 

wilgoci w budynku socjalnym. Wyraził przekonanie, że pozostali mieszkańcy budynku 

socjalnego zgadzają się na warunki panujące w przytoczonym obiekcie m. in. ze względu na 

opłatę mieszkaniową w wysokości 50 zł.  Zadał pytanie Burmistrzowi Miasta p. Jerzemu 

Bauerowi o podanie przyczyny braku prac remontowych budynku socjalnego 

zamieszkiwanego przez skarżącego, podczas gdy inne budynki wchodzące w skład zasobów 

komunalnych przechodzą prace remontowe. Stwierdził, że skarżącemu bezprawnie odebrano 

wcześniej zamieszkiwane mieszkanie komunalne z powodu zadłużenia w kwocie 799 zł, choć 

była  kaucja zabezpieczająca w kwocie 1320 zł. Zaznaczył, że budynek socjalny na ul. 

Legionowej niszczy wizerunek okolicy. 

Radny p. Stanisław Dylewski wyraził współczucie wobec sytuacji skarżącego. Zwrócił 

się do członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z pytaniem czy członkowie komisji 

widzieli budynek socjalny na ul. Legionowej. Stwierdził, że wówczas Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji mogłaby porównać stan rzeczywisty z korespondencją skierowaną do 

Rady Miasta. Zapytał skarżącego czy uiszcza opłaty mieszkaniowe.  

Skarżący odpowiedział, że reguluje opłaty mieszkaniowe nawet z wyprzedzeniem 

czasowym. 

Radny p. Stanisław Dylewski stwierdził, że bez względu na wysokość stawki opłaty 

mieszkaniowej regulowania jest oplata za mieszkanie. 

 Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer wtrącił, że mieszkańcy miasta słuchają obrad sesji 

Rady Miasta. Zaznaczył, że słowa radnego to wysyłanie komunikatu do mieszkańców, iż 

wpłacaniem można nazwać uiszczenie np. kwoty 2 zł.  

Skarżący przerwał wypowiedź Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera mówiąc, że dla 

niego kwota 50 zł stanowi wysoką sumę pieniędzy.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer wytłumaczył, że nie polemizuje ze skarżącym. 

Burmistrz wytłumaczył, że chodziło o wypowiedź osoby publicznej czyli radnego  

p. Stanisława Dylewskiego.  

Radny p. Stanisław Dylewski zaproponował zwiększenie kwoty opłaty mieszkaniowej 

w celu pozyskania funduszy na remont budynku. Zaapelował o podjęcie decyzji mającej na 

celu pomoc skarżącemu. Wspomniał, że radny mieszkał w przeszłości w skrajnych 

warunkach dlatego rozumie sytuację skarżącego. Wyraził zdanie, że nie jest konieczny duży 

wkład środków pieniężnych umożliwiający przywrócenie do użyteczności budynku 

socjalnego na ul. Legionowej. Podał przykład budynków położonych na ul. Prusa, których 

wygląd poprawił się po wykonanych pracach remontowych. Stwierdził, że radny widzi 

sprawę skarżącego z innej perspektywy niż Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer, ponieważ 

spotyka się z ludźmi będącymi w podobnej sytuacji.  
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Radny p. Paweł Adrian Pecura (Ad Vocem) poinformował, że osobiście widział 

budynek na ul. Legionowej oraz zapoznawał się ze zdjęciami, które skarżący przyniósł na 

posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Dodatkowo podczas posiedzenia Komisji 

skarżący opisywał swoją sytuację.  Udzielił informacji, iż Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

wypracowała wniosek z prośbą do Burmistrza Miasta o podjęcie prac remontowych budynku 

socjalnego na ul. Legionowej. Dodał, że Komisja otrzymała w odpowiedzi informację  

o rozpoczęciu prac remontowych w bieżącym miesiącu. Podkreślił, że Rada Miasta jest 

przyjaźniej nastawiona w stosunku do skarżącego. Radny zauważył, że władze miasta 

podejmują działania odnośnie poprawy stanu zasobów komunalnych w mieście. 

Skarżący wtrącił, że to hańba. Powiedział, że chciałby zabrać głos w kwestii 

wyjaśnienia sprawy zadłużenia.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski wyjaśnił, że skarżący zabierze głos 

po zgłaszających się do wypowiedzi Radnych Miasta. Poprosił skarżącego o zajęcie miejsca 

siedzącego.  

Radny p. Henryk Wilczewski zwrócił się z prośbą do zarządcy budynku  

o przyspieszenie prac remontowych budynku socjalnego na ul. Legionowej, jeśli istnieje taka 

możliwość.  Zasugerował, by nie zwlekać z działaniami na rzecz budynku socjalnego 

zamieszkiwanego przez skarżącego zważywszy na sprzyjające warunki pogodowe. Zdaniem 

radnego ludzie powinni mieć szanse do korzystania z budynku socjalnego jeżeli jest 

dopuszczony do użytkowania.  

Radna p. Anna Krajewska poddała pod zastanowienie wprowadzenie szczegółowej 

weryfikacji osób, którym przyznawane są mieszkania pochodzące z zasobów komunalnych. 

Zaznaczyła, że nie każda osoba ubiegająca się o przyznanie mieszkania komunalnego 

powinna je otrzymać. Wyraziła opinię, że mieszkańcy dokonują zniszczeń na własnej 

przestrzeni. Spostrzegła, że skarżący wspominał o niechęci mieszkania w budynku socjalnym 

ze względu na panujący bałagan na działce gdzie położony jest budynek.  

Radny p. Mieczysław Szymalski poprosił Przewodniczącego Rady Miasta p. Roberta 

Krajewskiego o zarządzenie 5-minutowej przerwy przed przystąpieniem do głosowania nad 

omawianą uchwałą.  

Radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska jako członek Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji poinformowała, że Komisja odbyła kilka posiedzeń wyłącznie w sprawach dot. pism 

skarżącego. Wspomniała, że podczas rozpatrywania poprzedniej skargi skarżącego na 

działalność Burmistrza Miasta radna analizowała dokumentację, z której nie potrafiła określić 

przedmiotu sprawy skarżącego. Dodała, że aktualnie rozpatrywana skarga na działalność 

Burmistrza Miasta zawiera dokumentację określającą obraz sprawy. Nadmieniła, że pisma 

skarżącego posiadające różne nazwy np. skargi, protesty, zażalenia są ze sobą powiązane. 

Dodatkowo przytoczone pisma dot. „wszystkich” oraz są składane do wszystkich możliwym 

instytucji. Przypomniała, że skarga z dnia 5 lutego br. została przekazana od Powiatowego 

Inspektora Nadzoru Budowlanego w sprawie braku działań ze strony Burmistrza Miasta 

odnośnie nakazu usunięcia stwierdzonych nieprawidłowości w budynku socjalnych na ul. 

Legionowej. Poinformowała, że z powodu wniosku Burmistrza Miasta do Powiatowego 

Inspektora Nadzoru Budowlanego o wydłużenie terminu usunięcia stwierdzonych 

nieprawidłowości w budynku na ul. Legionowej pierwotny termin 31 grudnia 2018 r, został 

przesunięty do 30 września br. Objaśniła, że Rada Miasta nie jest stroną, a także nie posiada 

kompetencji umożliwiającej ingerowanie w decyzje wydane przez Powiatowego Inspektora 

Nadzoru Budowlanego. Podkreśliła, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji mając na uwadze 

decyzje Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego wypracowała wniosek skierowany 

do Burmistrza Miasta o niezwłoczne podjęcie działań w sprawie skarżącego mimo 



24 

 

wyznaczonego terminu 30 września br. Zauważyła, że w dokumentacji kwota zadłużenia 

skarżącego wynosi ok. dziesięciokrotnie więcej od przytoczonej sumy pieniędzy przez 

skarżącego. Wyjaśniła, że z dokumentacji wynika, iż skarżący  

w przeszłości mieszkał w mieszkaniu komunalnym, lecz w wyniku wyroku sądowego został 

przeniesiony do lokalu socjalnego na ul. Legionowej. Wyraziła opinię, że Rada Miasta może 

podjąć decyzję o podjęciu podobnego wniosku jaki złożyła Komisja Skarg, Wniosków  

i Petycji.  

Radny p. Jacek Wilczyński powiedział, że sprawa skarżącego była rozpatrywana  

w poprzedniej kadencji na czterech posiedzeniach Komisji Rewizyjnej, podczas gdy radny 

pełnił funkcję przewodniczącego Komisji. Wytłumaczył, że wówczas w dokumentacji była 

zawarta wysoka kwota zadłużenia skarżącego. Przypomniał, że skarżący z uwagi na wyrażoną 

chęć przeprowadzenia samodzielnie remontu otrzymał materiały potrzebne do wykonania 

tego przedsięwzięcia od spółkę TBS. Zapytał skarżącego czy uległa zmianie kwestia 

zadłużenia mieszkańca ul. Legionowej. Stwierdził, że gdyby skarżący przedstawił dokumenty 

zaświadczające np. o braku możliwości podjęcia pracy to inaczej mogłaby być rozstrzygnięta 

sytuacja skarżącego. Wyraził przekonanie, że opłaty z tytułu mieszkania  

w lokalu socjalnym są symboliczne . Wskazał, że skarżący powinien docenić działania jakie 

podejmują przyjaźnie nastawieni Rada Miasta oraz Burmistrz Miasta. Poprosił skarżącego  

o zachowanie cierpliwości, ponieważ decyzja Powiatowego Inspektora Nadzoru 

Budowlanego wyznaczyła termin usunięcia stwierdzonych nieprawidłowości do 30 września 

br.  

Skarżący wytłumaczył, że w ubiegłym roku dobrowolnie podjął się spłaty zadłużenia  

i wpłaca różne kwoty z tego tytułu. Przedstawił, że komornik sądowy rozpoczynając 

postępowanie egzekucyjne w dniu 31 grudnia 2018 r. dot. ściągania należności (mieszkanie 

na ul. Wołodyjowskiego) określił wysokość 795 zł jako wartość główną zadłużenia z tytułu 

wyroku sądowego oraz kwotę 600 zł stanowiącą odsetki co łączenie daje wartość 1400 zł 

zadłużenia. 

Odniósł się do wypowiedzi radnych mówiąc, że: 

- zdaniem skarżącego po raz kolejny zostanie wydłużony termin wykonania prac zmniejszenia 

wilgoci  

w mieszkaniu skarżącego przez Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego. 

- w poprzedniej kadencji skarżący raz uczestniczył w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej  

w swojej sprawie, 

- skarżący jest w stanie ponosić wyższe koszty dot. opłat mieszkaniowych jeśli otrzyma inne 

mieszkanie z zasobów komunalnych o przyzwoitych warunkach lokalowych. 

 

Radny p. Krzysztof  Laska zadał pytanie skarżącemu o wskazanie tytułu, z którego 

posiada źródło dochodu. Pytał czy ze względu na swój status może podjąć pracę. Wyraził 

opinię, że skarżący wygląda na zdrowego człowieka.  

Skarżący odpowiedział, że jest osobą niepełnosprawną. Dodał, że ma poważne 

problemy zdrowotne. Pytał Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera dlaczego po 118 latach 

władze miasta podjęły się remontu budynku socjalnego na ul. Legionowej.  

Radny p. Krzysztof Laska zapytał o prace remontowe jakie zostały wykonane w/s 

budynku socjalnego na ul. Legionowej.  
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Skarżący przerwał wypowiedź radnego wyjaśniając, że nie były wykonane żadne prace 

remontowe budynku na ul. Legionowej, jakie wpłynęłyby na poprawę stanu budynku 

socjalnego. Dodał, że decyzje w sprawie budynku socjalnego na ul. Legionowej pojawiające 

się z biegiem lat wykazują takie same nieprawidłowości.  

Radny p. Krzysztof  Laska powtórzył zadane pytanie.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer poinformował, że władze miasta starają się w miarę 

możliwości pomóc osobom potrzebującym pomocy, w tym skarżącemu. Zauważył, że 

skarżący napisał bardzo dużo pism odnośnie swojej sprawy, które wymagają głębszej analizy.   

Skarżący przeszkodził Burmistrzowi Miasta p. Jerzemu Bauerowi twierdząc, że 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer ma największą wiedzę na temat sprawy skarżącego na 

podstawie rozmów przeprowadzonych ze skarżącym. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski zwrócił się do skarżącego  

o umożliwienie udzielenia odpowiedzi Burmistrzowi Miasta p. Jerzemu Bauerowi.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer powiedział, że skarżący skarżył się o niesprawiedliwe 

wykonanie eksmisji z mieszkania komunalnego na ul. Wołodyjowskiego.  

Skarżący przerwał dyskusję krzycząc, że nigdy nie wypowiedział słów jakie przytoczył 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer.  

Radny p. Krzysztof  Laska zwrócił uwagę, że jeśli skarżący nie zaprzestanie 

przeszkadzać innym wypowiadającym się osobom to nie otrzyma informacji w swojej 

sprawie.  

Skarżący uznał, że zadłużenie skarżącego dawało możliwość prawną do  

przeprowadzenia eksmisji z lokalu komunalnego na ul. Wołodyjowskiego. Wskazał, że 

skarżący skarżył się po wykonaniu ww. eksmisji na działania podejmowane przez Naczelnika 

Wydz. p. Grzegorza Czyronisa.  Objaśnił, że zarówno skarga złożona w/s Naczelnika   

p. Grzegorza Czyronisa jak i obecnego Z-cę Burmistrza Miasta p. Daniela Choinkę oraz 

Starostę Ostrowskiego p. Zbigniewa Chrupka nie zostały rozpatrzone do tej pory. Stwierdził, 

że wskazane osoby „kręcąc i matacząc sprawy” awansowały na aktualne zajmowane 

stanowiska.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poprosił skarżącego o zachowanie 

spokoju oraz powstrzymanie się od używania nieeleganckich słów.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer wyjaśnił, że sprawa skarżącego dot. ubiegania się  

o otrzymanie mieszkania o wyższym standardzie z zasobów komunalnych miasta może być 

rozpatrywana  jeśli miasto otrzyma od skarżącego zaległe opłaty związane z czynszem. 

Zwrócił uwagę, że skarżący uiszcza niewielkie kwoty pieniężne. Wyjaśnił, że władze miasta 

wyrażają zrozumienie wobec osób, znajdujących się w trudnej sytuacji i korzystających  

z zasobów komunalnych miasta.  

Skarżący przerwał dyskusję krzycząc, iż w kwestia zadłużenia wynikającego z opłat 

mieszkaniowych będzie skierowana na drogę sądową. Stwierdził, że z tytułu czynszu  ma 

nadpłatę uiszczoną TBS-owi  w kwocie 2000 zł.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer powiedział, że mając na uwadze zły stan budynku 

socjalnego na ul. Legionowej władze miasta będą realizować doraźne prace remontowe. 

Równocześnie zauważył, że zostało złożone zamówienie dokumentacji w/s  inwestycji 

budowy nowego bloku, który będzie wchodził w skład zasobów komunalnych miasta. Dodał, 

że wskazany blok mieszkalny umożliwi przeniesienie osób oczekujących lub mieszkających 

w innych mieszkaniach będących w zasobach komunalnych miasta. Zwrócił uwagę, że 
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władze miasta podejmując decyzję nie mogą łamać przepisów prawa odnośnie systemu lokali 

socjalnych. Przedstawił na tablicy multimedialnej zdjęcia obrazujące zniszczenia dokonane  

w ostatnim czasie w lokalach należących do miasta zlokalizowanych w rejonie jednostki 

wojskowej . Zaznaczył, że ww. zdjęcia nie dot. skarżącego. Zwrócił uwagę, że władze miasta 

wyrażają chęci w/s udzielania pomocy osobom znajdującym się w trudnej sytuacji 

mieszkaniowej, lecz działania władz miasta muszą odbywać się w racjonalny sposób. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer wyraził zdanie, że władze miasta dokładają wszelkich starań 

w poprawę stanu zasobów komunalnych miasta. Wyraził opinię, że w sprawie skarżącego 

władze miasta starają się udzielić pomocy mieszkańcowi ul. Legionowej, lecz na obecną 

chwilę władze miasta nie są w stanie nic zrobić.  

Radny p. Edward Witold Podbielski udzielił informacji, że Komisja Skarg, Wniosków  

i Petycji przygotowała projekty uchwał wraz z uzasadnieniem na obrady Rady Miasta. 

Wytłumaczył, że członkowie Komisji wypracowali wniosek do Burmistrza Miasta p. Jerzego 

Bauera o możliwie najszybsze rozpoczęcie prac remontowych w mieszkaniu skarżącego, 

które poprawiłyby komfort użytkowania mieszkania socjalnego zajmowanego przez 

skarżącego. Radny zgłosił wniosek formalny o zakończenie dyskusji.  

Radny p. Paweł Adrian Pecura zauważył, że władze miasta wyrażały chęć udzielenia 

pomocy skarżącemu w formie umożliwienia skarżącemu odpracowania zaległości, a także 

umorzenia odsetek od zaległości.  

Innych głosów w dyskusji nie było.  

 

Głosowano wniosek w sprawie o zakończenie dyskusji.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, 

Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa 

Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa 

Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski 

Przerwa. 

 Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski wznowił obrady sesji Rady Miasta. 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały VI/58/2019w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Burmistrza Miasta / skarga z dnia 24 stycznia 2019 r./.  
 

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, 

Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , 

Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Edward Witold Podbielski, Edward Zalewski 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Stanisław Dylewski, Michał Kacprzak, Jerzy Pawluczuk, Andrzej Pęksa, Mieczysław 

Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały VI/59/2019w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Burmistrza Miasta / skarga z dnia 5 lutego 2019 r./.  
 

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, 

Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , 

Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Edward Witold Podbielski, Edward Zalewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Stanisław Dylewski, Michał Kacprzak, Jerzy Pawluczuk, Andrzej Pęksa, Mieczysław 

Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński 

 

13. Sprawozdania: 

a) Roczny raport z wykonania zadań Miejskiego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii dla Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 2018-2020 oraz efektów jego 

realizacji w roku 2018;  

b) Roczne sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w roku 2018 

oraz potrzeb związanych z ich realizacją w roku 2019; 

c) Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2016-2020. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski powiadomił, że Komisja Oświaty, 

Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku Publicznego 

zapoznała się ze wskazanymi sprawozdaniami i zaopiniowała je pozytywnie.  

W dyskusji wzięli udział: 

 

 Dyrektor Wydziału Oświaty, Kultury i Integracji Społecznej p. Dorota Ambroziak 

poinformowała, że zadania były realizowane na podstawie uchwały Rady Miasta. Udzieliła 

informacji, że zwiększa się zakres działalności profilaktycznej, edukacyjnej, wychowawczo-

opiekuńczej. Dodatkowo były organizowane przedsięwzięcia takie jak: szkolenia, debaty, 

zajęcia grupowe, przedstawienia oraz spektakle. Objaśniła, że od niedawna na terenie miasta 

funkcjonuje bezpłatna pomoc prawna oraz pomoc psychologiczna dla rodzin borykających się 

z problemami o omawianej tematyce. Dodała, że władze miasta co roku biorą udział 

ogólnopolskich przedsięwzięciach z zakresu omawianej tematyki.  

Brak głosów dyskusji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski stwierdził, że Rada Miasta przyjęła 

ww. sprawozdania. 
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14. Wolne wnioski i sprawy różne  

W dyskusji wzięli udział: 

Radny p. Bogusław Konrad zauważył, że 8 kwietnia br. rozpoczął się ogólnopolski 

protest nauczycieli i pracowników administracji placówek oświaty, a informacje na jego temat 

przedstawiane są w różny sposób przez środki masowego przekazu. Radny zadał pytanie 

Burmistrzowi Miasta p. Jerzemu Bauerowi o podanie informacji w kwestii przytoczonego 

strajku na obszarze miasta. Poprosił o kompleksową wypowiedź w tym temacie. 

Radny p. Mieczysław Szymalski przypomniał, że na poprzedniej sesji Rady Miasta klub 

Radnych złożył wniosek o przygotowanie projektu uchwały w/s przekształcenia użytkowania 

wieczystego. Zwrócił uwagę, że na terenie całego kraju trwa debata w tej sprawie. Zapytał 

Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera na jakim etapie jest tworzenie projektu ww. uchwały, 

ponieważ Klub Radnych chciałby przekazać informacje zainteresowanym mieszkańcom 

miasta.  

Radny p. Paweł Adrian Pecura w imieniu Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Ostrowi 

Mazowieckiej im. rtm. Witolda Pileckiego p. Grzegorza Jasionowskiego złożył propozycje 

połączenia dwóch imprez organizowanych na terenie miasta, a mianowicie: Dni Ostrowi oraz 

święta motocyklistów, podczas którego w mieście można zobaczyć zabytkowe samochody. 

Wspomniał o rozmowie z osobą, która wspomniała radnemu o podobnych rozwiązaniach 

mających miejsce w innych miejscowościach, gdzie środowisko motocyklistów zaangażowało 

się w obchody przedsięwzięć lokalnych. Wspomniał, że w ubiegły weekend odbyło się 

otwarcie sezonu motocyklowego.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski przypomniał o wnioskach 

formalnych radnego p. Stanisława Dylewskiego,  które zostaną procedowane w formie 

głosowania.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer odnosząc się do wniosków radnego p. Stanisława 

Dylewskiego powiedział, że: 

-w sprawie wniosku dot. utworzenia harmonogramu budowy nowych ulic w mieście  

i naprawy ulic i chodników Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer wyjaśnił, że władze miasta 

podejmują decyzję o  inwestycjach drogowych starają się wybierać ulice miasta z utworzoną 

najstarszą dokumentacją. Poinformował, że władze miasta aktualnie są w posiadaniu 

dokumentacji na wykonanie 20 ulic położonych w obszarze miasta. Jako argument przeciw 

tworzeniu harmonogramu budowy nowych ulic w mieście i naprawy ulic i chodników 

Burmistrz Miasta zauważył, że każda aktualizacja dokumentu będzie wymagać ponoszenia 

dodatkowych kosztów z tego tytułu. Dodał, że kwestia chodników przy inwestycji drogowej 

należy do prac szczegółowych, co będzie stanowić ograniczenie dla władz miasta  

w sytuacji tworzenia ww. harmonogramu. Stwierdził, że władze miasta chciałyby 

kontynuować działania według „logiki najstarszej dokumentacji” jeśli pozwolą na to 

okoliczności. 

 -w sprawie wniosku dot. upoważnienia Burmistrza Miasta do wykonania niezależnego 

raportu oddziaływania na środowisko Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer podkreślił, że dyskusja 

na temat planowanej budowy stacji paliw naprzeciwko kościoła pw. WNMP odbyła się na 

poprzedniej sesji Rady Miasta. Nadmienił, że wówczas Rada Miasta wyraziła potrzebę 

zlecenia drugiego niezależnego raportu oddziaływania na środowisko. Zaznaczył, że władze 

miasta rozważają wykonanie tego alternatywnego zamówienia. Jednakże przedstawił 

hipotetyczną sytuację ogłoszenia przez władze miasta zamówienia publicznego w/s 

utworzenia alternatywnego raportu oddziaływania na środowisko, w którym najkorzystniejszą 

ofertę zaoferuje firma opracowująca raport oddziaływania na środowisko na zlecenie  
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inwestora. Z kolei samodzielny wybór Burmistrza Miasta w kwestii firmy mającej wykonać 

alternatywny raport oddziaływania na środowisko może spowodować pojawienie się pytań  

o podanie kryterium, wedle którego zostało wybrane konkretne przedsiębiorstwo. Stwierdził, 

że w wyniku ww. sytuacji mogłyby pojawiać się głosy np. o współdziałaniu Burmistrza 

Miasta z inwestorem, choć część osób publicznych obecnie używa przytoczonego 

sformułowania. Poddał pod zastanowienie Radnych Miasta wniosek dot. upoważnienia 

Burmistrza Miasta do wykonania niezależnego raportu oddziaływania na środowisko. 

- w sprawie wniosku dot. wykonania sprawozdania Burmistrza Miasta z działań pomiędzy 

sesjami Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer poinformował, że wszystkie zarządzenia oraz 

zamówienia publiczne Burmistrza Miasta są publikowane w BIP. Dodatkowo sprawozdania  

z działalności poszczególnych jednostek są przedstawiane Radnym Miasta na bieżąco. Dodał, 

że stwarza niepotrzebne gromadzenie się dokumentacji.  

Radny p. Stanisław Dylewski stwierdził, że w poprzedniej kadencji inwestycje drogowe 

były wykonywane na ulicach, gdzie mieszkały osoby przychylne działaniom Burmistrza 

Miasta p. Jerzego Bauera. Wspomniał, że wśród mieszkańców miasta było używane 

określenie Radnym Miasta jako „bezradnych”. Podał przykład sytuacji przeniesienia firmy 

budowlanej mającej rozpocząć remont chodnika przy kościele pw. WNMP na inwestycje  

w pobliżu przedsiębiorstwa FORTE. Zaznaczył, że przebieg realizacji prac zgodnie  

z utworzonym harmonogramem budowy nowych ulic i naprawy ulic  

i chodników będą weryfikować mieszkańcy miasta. Odnosząc się do drugiego wniosku radny  

p. Stanisław Dylewski wyraził zdanie, że Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer na etapie składania 

ofert przetargowych ma możliwość odrzucenia oferenta współpracującego z inwestorem oraz 

samego inwestora. Przytoczył rozmowę z Dyrektorem Sanepidu, w trakcie której Dyrektor 

Sanepidu powiedział o szansie znalezienia rozbieżności w przypadku posiadania dwóch 

raportów oddziaływania na środowisko. Zdaniem radnego ww. działania Sanepidu mogą 

wpłynąć na wydłużenie czasu zakończenia etapu planowanej budowy stacji paliw 

naprzeciwko Kościoła pw. WNMP. Nawiązując do trzeciego wniosku dot. przygotowania 

sprawozdania z działalności Burmistrza pomiędzy sesjami radny powiedział, że przytoczone 

sprawozdanie było przygotowywane w poprzednich latach. Nadmienił, iż sprawozdanie  

z działalności Burmistrza Miasta między sesjami stanowi informację dla Radnych Miasta. 

Zaapelował o współpracę Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera ze wszystkimi Radnymi 

Miasta. Wyraził opinię, że obecnie Rada Miasta została podzielona. 

Radny p. Henryk Wilczewski zasugerował, że  harmonogram  budowy nowych ulic  

i naprawy ulic i chodników mógłby zostać stworzony na podstawie dokumentacji, którą 

posiadają władze miasta. Dodał, że kolejność wykonywania ulic może zależeć np. od 

wspomnianej logiki „najstarszej dokumentacji” lub zbioru wszystkich niezbędnych pism do 

dokumentacji. Wyraził zdanie, że trzeba brać pod uwagę możliwość dokonywania zmian po 

utworzeniu harmonogramu budowy nowych ulic i naprawy ulic i chodników. Nadmienił, że 

harmonogram naprawy ulic będzie stanowić informację dla lokalnej społeczności  

o planowanych w najbliższym czasie inwestycjach drogowych na obszarze miasta.  

Radny p. Krzysztof  Laska wyraził przekonanie, że dyskusja prowadzona w trakcie 

poprzedniej sesji Rady Miasta, w której Rada Miasta wypracowała stanowisko w/s 

planowanej budowy stacji paliw naprzeciwko kościoła pw. WNMP dała wiedzę Burmistrzowi 

Miasta p. Jerzemu Bauerowi o przychylności Rady Miasta w sytuacji podjęcia decyzji  

o stworzeniu drugiego raportu oddziaływania na środowisko. Zauważył, że Rada Miasta nie 

powinna ingerować w kompetencje jakie zostały scedowane Burmistrzowi Miasta. Wskazał, 

że radny jest przeciwny sporządzeniu harmonogramu budowy nowych ulic w mieście  

i aprawy ulic i chodników. Swoje stanowisko argumentował wysokim wzrostem kosztów 

przeprowadzenia inwestycji drogowych. Dodatkowo w przypadku sporządzenia 
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harmonogramu naprawy ulic może dojść do sytuacji, gdzie będzie okazja realizacji inwestycji 

głównego ciągu drogowego co spowoduje przesunięcie w czasie innych mniejszych 

inwestycji drogowych. Wyraził zdanie, że wówczas mieszkańcy miasta, którzy czekali na 

wykonanie  mniejszych inwestycji drogowych będą niezadowoleni.  

Radny p. Jacek Wilczyński wyraził opinię, że stworzenie drugiego raportu 

oddziaływania na środowisko będzie oznaczało niepotrzebny wydatek z budżetu miasta, 

ponieważ nie jest to dokument ostatecznie wpływający na decyzje Burmistrza Miasta  

p. Jerzego Bauera. Dodał, że raport oddziaływania na środowisko pomaga w podjęciu decyzji 

Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera. Określił słowo samorząd jako obszar, w którym 

odbywa się samo rządzenie. Wyraził przekonanie, że w przyszłości zostanie urzeczywistniona 

planowana budowa stacji paliw, gdyż właściciel nieruchomości zainwestował dużą sumę 

pieniędzy na planowane przedsięwzięcie. Spostrzegł, że inwestycje drogowe odbywają się na 

różnych ulicach miasta.  

Radny p. Bogusław Konrad zadał pytanie radnemu p. Stanisławowi Dylewskiemu czy 

radny zaakceptuje stworzony harmonogram naprawy ulic przez Burmistrza Miasta p. Jerzego 

Bauera jeśli  większość Radnych Miasta zagłosuje „za” wnioskiem radnego p. Stanisława 

Dylewskiego. Podkreślił, iż zachowanie Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera można określić 

na podstawie podejmowanych działań przez Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera.  

Radny p. Stanisław Dylewski poinformował, że w dalszym ciągu wnosi o głosowanie 

nad zaproponowanymi wnioskami przez radnego. Zdaniem radnego realizacja inwestycji na 

ciągach drogowych w pobliżu miejsca zamieszkania radnego p. Jacka Wilczyńskiego wynika 

z uczestnictwa radnego p. Jacka Wilczyńskiego w koalicji z Burmistrzem Miasta p. Jerzym 

Bauerem w pierwszym roku trwania poprzedniej kadencji. Zauważył, że radny p. Krzysztof  

Laska odgrywa rolę „adwokata” Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski ogłosił przerwę.  

Przerwa. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski wznowił obrady sesji Rady Miasta.  

 

Głosowano wniosek: w sprawie sporządzenia harmonogramu budowy nowych ulic w 

mieście i naprawy ulic i chodników na okres co najmniej 3 lat. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (10) 

Stanisław Dylewski, Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Jerzy 

Pawluczuk, Andrzej Pęksa, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk 

Wilczewski, Jacek Wilczyński 

PRZECIW (11) 

Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Robert Krajewski, Krzysztof Laska, 

Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Edward 

Witold Podbielski, Edward Zalewski 

Głosowano wniosek: w sprawie upoważnienia Burmistrza do wykonania niezależnego 

raportu dotyczącego proponowanej przez inwestora stacji paliw.  
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Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, 

Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa 

Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa 

Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski 

 

Głosowano wniosek: w sprawie zobowiązania Burmistrza do przygotowania 

sprawozdania z działalności Burmistrza pomiędzy sesjami.  
 

Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Stanisław Dylewski, Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Jerzy 

Pawluczuk, Andrzej Pęksa, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk 

Wilczewski, Jacek Wilczyński 

PRZECIW (11) 

Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Robert Krajewski, Krzysztof Laska, 

Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Edward 

Witold Podbielski, Edward Zalewski 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski przypomniał Radnym Miasta o 

konieczności złożenia oświadczeń majątkowych do końca kwietnia br. Dodał, że Radni 

Miasta otrzymali druki oświadczeń.  

Radny p. Mieczysław Szymalski ponownie zwrócił się z prośbą do Burmistrza Miasta p. 

Jerzego Bauera o udzielenie informacji w/s etapu tworzenia projektu uchwały dot. 

przekształcenia użytkowania wieczystego. Przypomniał, że po zakończeniu sesji Radni 

Miasta chcieliby przekazać mieszkańcom miasta informacje uzyskane od Burmistrza Miasta 

p. Jerzego Bauera.  

Krzysztof Laska zgodził się, iż istnieje potrzeba podjęcia  uchwały w/s przekształcenia 

użytkowania wieczystego. Objaśnił, że aktualnie obowiązujące przepisy prawa obligują 

władze miasta do przedstawienia wieczystym użytkownikom spisu dwudziestoletniego czasu 

trwania dzierżawy wieczystej. Dodał, że termin na wykonanie tego działania ubiega wraz  

z końcem roku kalendarzowego.  Wspomniał, że na terenie miasta spółdzielnie oraz 

większość mieszkańców miasta skorzystało z możliwości bonifikaty, więc władze miasta 

powinny zająć się tą sprawą. Zwrócił uwagę, że większość samorządów podjęło uchwałę w/s 

przekształcenia użytkowania wieczystego ustalając różne wysokości bonifikaty. Wyjaśnił, że 

Radni Miasta chcieliby w zawiadomieniach wysyłanych do mieszkańców miasta w/s 

przekształcenia użytkowania wieczystego uwzględnić informację o możliwości skorzystania z 

zapłaty na podstawie jednorazowej wpłaty w formie bonifikaty ustalonej przez uchwałę Rady 

Miasta.  
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Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer przypomniał, że od początku obecnej kadencji punkt 

interpelacje  

i zapytania są rozpatrywane w trybie określonym ustawą . Udzielił informacji, że władze 

miasta zgadzają się z potrzebą uchwalenia uchwały w/s przekształcenia użytkowania 

wieczystego. Wspomniał, że mieszkańcy miasta zgłaszają się do Urzędu Miasta w tej sprawie. 

Wskazał, że widoczna jest potrzeba dyskusji w/s przekształcenia użytkowania wieczystego.  

Dyrektor Wydz. Oświaty, Kultury i Integracji Społecznej p. Dorota Ambroziak 

powiadomiła,  

że strajk w rejonie miasta uwzględnia jednostki oświaty: cztery szkoły podstawowe oraz dwa 

spośród trzech przedszkoli (strajk nie odbywa się w Miejskim Przedszkolu nr 1). 

Przedstawiła,  

iż strajk w obszarze miasta ma tendencję spadkową. Wskazała, że w pierwszym dniu strajku 

na ilość 237 nauczycieli zatrudnionych w ww. sześciu placówkach oświaty strajkowało 161 

nauczycieli. Dodała, że drugiego dnia strajku liczba strajkujących wynosiła 156, zaś  

w obecnym dniu 138.  Udzieliła informacji, że w obecnym dniu rozpoczęły się egzaminy 

gimnazjalne. Nadmieniła, że część humanistyczna przebiegła bez zakłóceń. Zaznaczyła, że 

władze miasta są przygotowane na kolejne części egzaminów gimnazjalnych, a także 

egzaminu ósmoklasistów. Poinformowała, że w strajku brała udział grupa pracowników 

administracji i obsługi placówek oświatowych, lecz drugiego dnia trwania strajku wycofali 

swój udział. Wyjaśniła, że część nauczycieli przebywa na zwolnieniach lub planowanych 

urlopach zwłaszcza w nieferyjnych placówkach oświatowych czyli przedszkolach. Podała, że 

odbyły się nieliczne zajęcia dydaktyczne: w Szkole Podstawowej nr 1 – 16 godzin 

dydaktycznych, w Szkole Podstawowej nr 3 – 14 godzin dydaktycznych, zaś w pozostałych 

placówkach oświaty zajęcia opiekuńcze. Dyrektor Wydz. Oświaty, Kultury i Integracji 

Społecznej p. Dorota Ambroziak powiedziała, że posiada raporty przesyłane  od Dyrektorów 

placówek oświaty.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer złożył życzenia Wielkanocne Radnym Miasta oraz 

mieszkańcom miasta. Zaprosił Radnych Miasta na spotkanie wielkanocne w dniu 17 kwietnia 

o godz. 15.00 w którym odbędzie się symboliczne dzielenie się jajkiem- symbolem życia.  

 

15. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski stwierdził, że porządek obrad  6 - ej  

sesji Rady Miasta został wyczerpany. Następnie podziękował za aktywny udział  w obradach 

sesji i zamknął obrady 6 -ej sesji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka.  

 

Przewodniczący 

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka 

 

 

 

 

Przygotowała: Magdalena Tyl- pomoc administracyjna 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


